
Dagsorden bestyrelsesmøde Afdeling 285-0 Lejerbo Ringen 

 

Dato og tid:  
4. marts kl. 19.00 

Deltagere: Lone, Tonni, 
Linda, Kenneth Oldgren, 
Kenneth Brinckmann 

Sted: kontoret  
Mødeleder: Kenneth B Fraværende:  

Referent: Kenneth B 
  

1. Nyt fra formanden:  

-Velkommen til nyt bestyrelsesmedlem Kenneth Oldgreen 

-Fordeling af interne opgaver:  

Kenneth Oldgreen overtager Johns tidligere opgaver 

-Fordeling af vagter:  

Kenneth O tager d. 29 april og 30 september. 

-Oplæg fra OK til ladestandere i Ringen. Tilbuddet lyder på 40.000 pr. stander i opstart, de vil så 

refundere 15.000,- efterfølgende. Udgiften vil skulle betales af beboerne kollektivt. Da Ringen PT kun 

har 5 elbiler mener bestyrelsen ikke der er belæg for opsætning af standere endnu, eftersom der også 

er mange offentligt tilgængelige ladestandere i Køge Nord. Vi vil lufte forslaget til beboermødet 2026 

og se om der er stemning for det dér. Til den tid vil vi også indhente tilbud fra Clever. 

 

-Udsmykning/billeder til beboerhuset samt bestyrelseslokalet: vi ser om vi kan finde noget brugt. 

Kenneth O donerede et flot billede af Marmorkirken til bestyrelseslokalet. 

 

2. Nyt fra Emil:  

Der er væltet en skorsten fra det gamle KVK varmecentral/Hotelkontoret ned i en have i Ringen. Emil 

er på sagen mht. forsikring. 

Kenneth Beder Emil om at lyset i affaldsøerne får påsat censor så det ikke står tændt hele tiden og 

blænder de nærtboende beboere. 

Emil rykkes også for maling af det ”nybyggede” cykelskur. 

Emil skal også få lavet en ny oversigt over akut numre, så vi ved hvem vi skal ringe til i weekenden. 

Emil vil også gerne fjerne haveaffaldsområdet bag ved nr. 103, men vi besluttede at det bliver bevaret. 

Det skal fremhæves overfor beboerne at det fremover kun er til hækkeaffald og potteplanter. Skal 

derfor kun vendes en gang om året af gårdmændene. Vi sender skriv ud om hvad der må smides dér. 

 

3. Nyt fra kassereren:  

Ingenting. 

 

4. Byggeudvalg: 

Byggeprojektet/helhedsplan er stadig forsinket. Bestyrelsen vil gerne snart se fremgang i sagen og rykker 

Lejerbo for en snarlig løsning. 

 

5. Nyhedsbrev:  

Husk indlevering af emner inden d. 2. maj 2025. Der er i støbeskeen med en beboer-tur, 6. eller 7. 

september, til Christiansborg. Der kommer mere detaljeret skriv om det senere. 

 



6. Beboerhenvendelser. Nyt fast punkt:  

Intet kommet ind. 

 

7. Siden sidst: 

Grillen: Vi beder Emil om at bygge en kasse til grillen der hvor garderoben var før (grå væg)  

Vi blev enige om at Pudsning af vinduer indvendigt er gårdmændenes opgave eller de må uddelegere det til 

firma. 

 

Det var alt for denne gang. 

 

Mvh. 

Bestyrelsen 


